

Date: January 07, 2024

التاريخ : 7 يناير 2024م

**Disclosure of the latest developments in
the subsidiary company, Al-Batinah
Shipping & Handling Company LLC**

**الإفصاح عن آخر تطورات الشركة التابعة / شركة
الباطنة للشحن والمناولة ش.م.م**

We would like to Inform our esteemed shareholders that Al Batinah Shipping and Handling Company LLC, one of the companies owned 90% by the parent company, has obtained approval from the Housing Directorate in Sohar on their project for sub-dividing the company's land located in Shinas.

The new title deed of the plots after the division has been received, for 33 Nos of plots for use of residential/Commercial on 04/01/2024.

The Management will appoint one of the specialized companies in real estate marketing to start the procedures for marketing and investing these lands to achieve a positive return for the company.

نود الإفصاح للمساهمين الكرام بان شركة الباطنة للشحن والمناولة ش.م.م احدى الشركات المملوكة للشركة الام بنسبة 90% قد حصلت على الموافقة من المديرية العامة للاسكان والتخطيط العمراني بصحار على مشروع مخطط تقسيم ارض الشركة الكائنة في ولاية شناس وتم إستلام الملكيات الجديدة لقطع الاراضي بعد التقسيم وعددها 33 قطعة أستعمال سكني / تجاري في تاريخ 2024/1/4


ستقوم الادارة بتعيين احدى الشركات المتخصصة في التسويق العقاري للبدء في اجراءات تسويق وإستثمار هذه الاراضي لتحقيق عائد ايجابي للشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Best regards,

General Manager




المدير العام